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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének, a Városháza 

nagytermében tartott, 2007. július 10-i üléséről 
  

Jelen vannak: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester  
 12 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Dr. Havasi Zoltán, Dr. Kerényi 

Csaba, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, Makovinyi Sándor, Pintér 
Sándor, Smelkó István, Sümegi Tamás, Szenográdi Ferenc, Takács 
Béla, Vizi Zoltán  

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Pifka Vince mb.aljegyző 
 Kissé Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 Horváth Róbert építési műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak és vendégek a mellékelt jelenléti ív szerint 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, és az 
ülést 1400 órakor megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére, és jelzi, hogy az 
önkormányzat vagyonával való rendelkezést érintő kérdés megtárgyalására zárt ülés 
elrendelését fogja indítványozni. Kérdezi, hogy egyebek napirend felvételére van-e 
valakinek javaslata.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1. Beszámoló II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde valamint a 

Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 2006/2007. évi munkájáról 
2. II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 

Szakközépiskola 2007/2008. évi órakeretének jóváhagyása 
3. A helyi hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 
4. Szécsényi kistérségben létrehozandó járóbeteg szakellátó központ 

megvalósíthatósági tanulmányára megbízási szerződéstervezetről tájékoztatás 
5. Előterjesztés éven belüli hitel felvételére 
6. Szécsény-Benczúrfalva egyes belterületi ingatlanainak helyi védettség alá 

helyezése 
7. Zárt ülés elrendelése - Ingatlan értékesítés, ingatlan értékbecslés jóváhagyása 

napirend tárgyalására  
8. Vagyonügyek 

a./  Haynald utcai óvodaépület átadási időpontjának meghatározása  
b./ Előterjesztés víztározó megvalósítására 
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9. Egyebek 
a./ A Városvédők Egyesülete névhasználati kérelme 
b./ Polgármester tájékoztatója 

 
Napirend előtt:  
- Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi rendes ülésünk, volt 2007. május 29-én volt, rendkívüli ülést június 14-én 
tartottunk. 
A legutóbbi rendes ülés óta az alábbi fontosabb események történtek: 
- Június 2-án Városnapot ünnepeltünk. A délutáni rendezvényeken szép számmal 

jelentek meg városunk polgárai. 
- Június 3-án a szlovákiai Szécsénykovácsiban országos lovasverseny volt, amire 

meghívást kaptunk, és az önkormányzatot képviseltem. 
- Június 5-én Arató Gergely az Oktatási Minisztérium államtitkára, a Kormány  

oktatáspolitikájával kapcsolatosan tájékoztatót tartott a művelődési központ 
kamaratermében. 

- Június 6-án a Szociális Igazgatók Magyarországi Egyesületének Nógrád Megyei 
Tagozata szakmai tanácskozását Szécsényben, a művelődési központban tartotta, a 
tanácskozást én nyitottam meg. 

- Június 10-én a Holocaust évfordulóra emlékeztünk. Megköszönöm azon 
képviselőinknek jelenlétét, akik ezen a megemlékezésen részt vettek. 

- Június 14-én rendkívüli testületi ülést tartottunk. 
- Június 15-én a buszmegálló ünnepélyes átadására került sor.  
- Június 22-én nemzetközi fotókiállítás megnyitóján vettem részt a Kubinyi Ferenc 

Múzeumban, a  Nógrád Megyei Közgyűlés elnökével együtt. 
- Június 26-án a Palóc Nők az egyéni vállalkozás útján című fórum megrendezésére 

került sor. A többcélú kistérségi társulás HEFOP pályázatban vesz részt, ennek 
keretében az első fórumot nyitottam meg. 

- Július 6-án az Egészségügyi Minisztérium két munkatársa részvételével a járóbeteg 
szakellátás fejlesztésével összefüggő szakmai megbeszélésre került sor. Erre a 
megbeszélésre meghívtuk a kistérségi polgármestereken kívül az egészségügyben 
érintett orvosokat és más szakembereket. 

 
A legutóbbi ülésen hozott valamennyi határozatot végrehajtottuk, illetve végrehajtása 
folyamatban van. Nincs olyan határozata az önkormányzatnak, amelynek 
végrehajtására nem történt volna intézkedés.  
Kérem a fenti tájékoztatásom elfogadását.” 

A képviselő-testület a határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, valamint a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
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1.  Beszámoló II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde valamint a 
Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 2006/2007. évi 
munkájáról 

 (Beszámolók a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztők: intézményvezetők 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport 
Bizottság, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság részletesen megtárgyalta és elemezte a két intézmény éves 
munkájáról készült beszámolót, és egyhangú szavazással javasolja elfogadásra a 
képviselő-testületnek. Az intézmények szervezeti összevonása miatt leköszönő Stayer 
László általános iskolai igazgatónak köszönetét és elismerését fejezi ki a bizottság, az 
eddig végzett munkájáért.  
 
Az előterjesztők nem kívántak szóbeli kiegészítést tenni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők véleményét a beszámolókkal kapcsolatban. 

Pintér Sándor képviselő 
A Nagylóci és Nógrádszakáli tagintézmények beszámolójában szereplő adatokat 
összehasonlítva a szécsényivel, úgy véli, hogy az összevont új intézmény 
igazgatójának nem lesz könnyű feladata. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Mindként beszámolót színvonalasnak tartja. Amikor az ember olvassa a benne 
szereplő számokat, elgondolkodik, hogy mennyi munka van mögötte, ami rengeteg 
lemondással jár a pedagógusok részéről. A bizottság köszönetet fogalmazott meg a 
leköszönő igazgató úr felé, mivel az új tanévtől új helyzet áll elő. Véleménye szerint a 
polgárok felé is kell nyilvánítani, hogy a testület megköszöni az iskolavezetés eddig 
végzett munkáját, amit a gyermekek és a jövő építése érdekében tettek. Olyan 
elismerést adjunk, amelynek többnek kell lennie, mint egy bizottsági köszönet. 
Javasolja, ezt a köszönetnyilvánítást a testület részéről mindkét intézmény 
vonatkozásában megtenni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Egyetért azzal, hogy a beszámolót elfogadó határozati javaslatok a képviselő úr –
köszönetnyilvánításra vonatkozó – javaslata szerint kiegészítésre kerüljenek. 
Egyenként ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatokat. 
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A képviselő-testület a javaslatokat elfogadva 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatokat hozta: 
    

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
132/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a II. Rákóczi 
Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde (Szécsény) 2006/2007-es 
tanév szakmai munkájáról készült beszámolót az előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete köszönetét 
fejezi ki a leköszönő Stayer László igazgató úrnak, az 
igazgatóhelyettesek és a tagintézmény-vezetőknek, valamint Havasiné 
Földi Zsuzsanna óvodavezetőnek az oktatás-nevelés területén végzett 
munkájukért. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
133/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kőrösi 
Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola (Szécsény) 
2006/2007-es tanév szakmai munkájáról készült beszámolót az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete köszönetét 
fejezi ki Gyarmati Attila igazgató úrnak és az igazgatóhelyettesnek az 
oktatás-nevelés területén végzett munkájukért. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
2.  II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 

Szakközépiskola 2007/2008. évi órakeretének jóváhagyása 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Előterjesztő: Gyarmati Attila igazgató 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kérdezi az előterjesztőt, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 
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Gyarmati Attila igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 

Tájékoztatásul elmondja, hogy telephelyenként került szétbontásra az órakeret. Az 
intézménynek nincs plusz órakeret igénye, csak a törvény adta lehetőséget használták 
fel. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport 
Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság az intézmény órakeretét az előterjesztés szerint javasolja 
elfogadni a képviselő-testületnek. 
Kéri igazgató urat, hogy az új intézmény vezetésének felállását ismertess a testülettel. 

Gyarmati Attila igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 

Elmondja, hogy több egyeztetés is történt a helyettesek személyében. Az 
igazgatóhelyettesek az alábbiak lesznek:  
1-4. évfolyamon: Lazsánné Hegymegi Ilona 
5-8. évfolyamon: Istók Ferenc 
9-12. évfolyamon: Szabó Ferencné  

Sümegi Tamás képviselő 
Kérdése, hogy Stayer László úr, mint nem kapott igazgatóhelyettesi megbízást az új 
intézményben. 

Gyarmati Attila igazgató, Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
Elsőként kereste meg a felkéréssel, de Stayer László úr nyilatkozott, hogy nem vállalja 
az igazgatóhelyettesi megbízást. 

Smelkó István igazgató, Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 
Úgy tudja, hogy az iskolában jelentős volt a kifizetett túlórák mennyisége, kéri az 
igazgató urat, hogy ezt lehetőleg nullára csökkentse.  

Gyarmati Attila igazgató, Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
Úgy véli, az a törvényi változás, hogy a pedagógusok heti kötelező óraszámát kettővel 
megemelték, nagyrészt meg is oldotta ezt a problémát. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Kérdése, hogy a nagylóci és nógrádszakáli iskolákból került-e át pedagógus amiatt az 
új iskolában, hogy a felső tagozatos oktatás megszűnt mindkét helyen.  

Gyarmati Attila igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 

Nagylócról került be három pedagógus, egy magyar-orosz szakos, egy kémia-
matematika-fizika szakos és egy biológia-rajz szakos szaktanár.  
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Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
A tantárgyfelosztás már biztosan elkészült, kérdése, hogy kell-e elküldeni pedagógus 
kollégát? 

Gyarmati Attila igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 

Egy nógrádszakáli pedagógus sorsa még kérdéses, de a szécsényi iskolákban eddig 
tanító pedagógusok vonatkozásában nincs ilyen. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a bizottság javaslatot is figyelembe véve, 
szavazásra bocsátja az intézmény órakeretének elfogadását az előterjesztés szerint. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
134/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a Szécsény-
Nagylóc-Nógrádszakál Közoktatási Intézményfenntartói Társulás – 
közös fenntartó – által fenntartott II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, 
Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 2007/2008-
as tanévi órakeretét, mint az intézmény felügyeleti szerve, az alábbiak 
szerint hagyja jóvá: 
 

1. A II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola, Szécsény, Magyar utca 15. 
telephelyére 21 iskolai osztály és 10 napközis csoport indítását 
engedélyezi, heti órakeretét 892,2 órában állapítja meg. 

 

2. A II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola, Szécsény, Rákóczi út 90. 
telephelyére 17 iskolai osztály indítását engedélyezi, heti 
órakeretét 679,95 órában állapítja meg. 

 

3. A II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci telephelyére 3 iskolai 
osztály és 2 napközis csoport indítását engedélyezi, heti órakeretét 
146 órában állapítja meg. 

 

4. A II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola nógrádszakáli telephelyére 2 
iskolai osztály és 1 napközis csoport indítását engedélyezi, heti 
órakeretét 94,9 órában állapítja meg. 

 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
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3.  A helyi hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A hulladékgazdálkodásról szóló törvény módosításából eredően vizsgáltuk felül 
rendeletünket egyrészt, másrészt szeretnénk, ha a díj megfizetésére vonatkozó eddig 
alanyi jogon járó kedvezményeket átalakítanánk, és ezentúl szociális rászorultsági 
alapon lehetne kérni támogatást a szemétszállítási díj megfizetésére. Erre lehetőséget 
nyújt a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli ellátásokról és a 
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló helyi rendelet. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezt a rendelet-tervezetet megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, 
ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek az 
előterjesztést. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdését, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Véleménye szerint a kommunikációra nagy hangsúlyt kell helyezni. Világos kell 
legyen mindenki számára, hogy csak szűkítjük a támogatotti kört, aki rászorul, az 
kaphat támogatást.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A rendszer átalakításának célja, hogy a valóban rászorulók kapjanak támogatást a díj 
megfizetéséhez. A szociális bizottságnak egy kicsit több dolga lesz ezután. A jegyző a 
helyi médiákon keresztül megfelelő tájékoztatást fog adni erről a kérdésről. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Kérdése, hogy mennyit jelent ez éves szinten? 
A javaslattal kapcsolatban véleménye szerint a 70 év feletti emberek – nagyon kevés 
kivételtől eltekintve – nem rendelkeznek magas nyugdíjjal városunkban. A kérdés, 
hogy kell-e még egy ilyen bizottság előtti procedúrának alávetni őket? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatóul elmondja, hogy a jelenlegi szabályozás szerinti kedvezmény 400 embert 
érint.  
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Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Amennyiben a képviselő-testület elfogadja az előterjesztést, az önkormányzatnak 
kéthavonta 240 ezer forint megtakarítást fog jelenteni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az önkormányzatnak nem kevés pénzébe kerül a hulladék ártalmatlanítása. Úgy 
gondolja, hogy csak rászorultsági alapon tudunk a lakosságnak kedvezményt adni, ez 
így igazságos. Igaz megszokták már a lakosok ezt a kedvezményt, de a támogatásoknál 
a méltányosság elvét kell követni. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Szintén fontosnak tartja, hogy a döntést megfelelően kommunikálják a lakosság felé. 
Akinek magas a nyugdíja, és nagyobb havi jövedelemmel rendelkezik, az ne kerüljön a 
támogatotti kategóriába, az fizesse meg a díjat – ebből a meggondolásból támogatja az 
előterjesztést. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A fejlett demokráciában is a rászorultság elvét érvényesítik ilyen esetekben. 

Pintér Sándor képviselő 
Fontos, hogy tudja a lakosság, senkitől nem vesszük el a lehetőséget, aki rászorul, az 
kap támogatást. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A bizottság véleményét is figyelembe véve, szavazásra bocsátja az előterjesztett 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
21/2007.(VII.11.) rendelete  

a helyi hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) 
rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
hulladékgazdálkodásról szóló 29/2001.(XII.18.) rendeletét az alábbiak 
szerint módosítja:   
 

1. § 
A rendelet 2. § (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul:  
„A hulladékszállítás, kezelés közszolgáltatást a Szécsényi AGRO-
HELP Mezőgazdasági Oktató, Termelő és Értékesítő Közhasznú 
Társaság, a hulladéklerakó-telep kezelési közszolgáltatást a Remondis 
Kft. (Budapest) végzi.” 
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2. § 
A rendelet 2. § (3) bekezdése az alábbiak szerint módosul:  
„A közszolgáltató a szelektív hulladékgyűjtés bevezetésének 
elősegítésére-a fokozatosság elvének figyelembevételével – az 
önkormányzat által kijelölt területen hulladékudvart létesít és tart 
fenn.” 

 
3. § 

A rendelet 12. § (6) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
„A felszólítás eredménytelensége esetén a díjhátralék keletkezését 
követő 90. napot követően a közszolgáltató - a felszólítás 
megtörténtének igazolása mellett - a díjhátralék adók módjára történő 
behajtását a települési önkormányzat jegyzőjénél kezdeményezi.” 

 
4. § 

A rendelet 13. §-a és 14. §-a hatályát veszti.  
 

5. § 
(1) A rendelet 2007. augusztus 1-jén lép hatályba. 
 
(2) A rendelet hatálybalépésével egyidejűleg Szécsény Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének a lakossági 
szemétszállítási díj 2007. évi mértékéről szóló 30/2006.(XII.20.) 
rendelete 2. §-ában a 29/2001.(XII.18.) rendelet - az 
ingatlantulajdonosok számára biztosított kedvezményeket 
tartalmazó - 13-14. §-ára való hivatkozás hatályát veszti. 

 
Szécsény, 2007. július 10. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
 
4.   Szécsényi kistérségben létrehozandó járóbeteg-szakellátó központ 

megvalósíthatósági tanulmányára megbízási szerződéstervezetről tájékoztatás 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mint arról már több alkalommal tájékoztatást adott, a Kormány egészségügyi ellátás 
korszerűsítése programja kapcsán Nógrád megyében a rétsági és szécsényi 
kistérségnek lesz lehetősége járóbeteg-szakellátó központ építésére pályázatot 
benyújtani. Mint napirend előtti tájékoztatójában is mondta, július 6-án az 
Egészségügyi Minisztérium két munkatársa részvételével a járóbeteg szakellátás 
fejlesztésével összefüggő szakmai megbeszélésre került sor. Erre a megbeszélésre 
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meghívtuk a kistérségi polgármestereken kívül az egészségügyben érintett orvosokat 
és más szakembereket is. 
A pályázat és szakmai program elkészítésére több ajánlatot kapott a kistérségi társulás.  
A legutóbbi társulási ülésen elbírálták az ajánlatokat, és 10 igen szavazattal, 2 
tartózkodás mellett és 1 nem szavazat ellenében a Regionális Fejlesztés Holding ZRT-
től érkezett ajánlatot fogadták el, a társasággal fognak megbízási szerződést kötni 
szakmai program kidolgozására. A társaság a megbízás szerint javaslatot tesz a 
kistérségi ellátáshoz szükséges optimális üzemméretű intézmény építészeti 
tervezéséhez szükséges szakmai és műszaki előspecifikációkra is. A szakmai program 
magába foglalja a szakellátó intézmény működtetéséhez szükséges szakemberek 
létszámát, képesítési szükségletét is. 
A pályázathoz el kell készíteni a terveket arra vonatkozóan, hogy mit akarunk 
megcsinálni, a rendelkezésre álló beépíthető 1500 m2-en milyen orvosi ellátást tudunk 
megvalósítani, és azt a továbbiakban hogyan akarjuk működtetni. Az OEP-től kértünk 
adatszolgáltatást arra vonatkozóan, hogy egyes szakrendeléseken milyen mértékű a 
betegforgalom a kistérségből. Ezeket az adatokat hatvanezer forintért a 
rendelkezésünkre bocsátották. Négy kötelező szakellátási formának működni kell az 
intézményben, ezen felül a társulás maga dönti el, hogy milyen szakrendeléseket indít. 
A kapott tájékoztatás szerint a pályázati kiírás szeptember 16-án fog megjelenni, és az 
elbírálás után még ebben az évben meg akarják kötni a támogatási szerződéseket, tehát 
erre elő kell készülnünk. A tervezés költségét is el lehet majd számolni a támogatás 
összegéből. A pályázat elbírálásánál előnyt jelent, ha zöld-energiát is felhasználunk.  
A kistérségi társulás egyhangúlag megszavazta azt a határozatot, hogy részt kívánnak 
venni ebben a programban.  
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
5.  Előterjesztés éven belüli hitel felvételére 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Önkormányzatunk a benczúrfalvai vezetékes gázhálózat kiépítése tárgyában benyújtott 
pályázatra 30.000 E Ft támogatásban részesült az Észak-Magyarországi Regionális 
Fejlesztési Tanács 36/2007.(V.31.) számú határozata alapján. 
A csatlakozási díj a TIGÁZ-zal kötött megállapodás alapján 45.015 E Ft. A lakossági 
rész megelőlegezéséhez 15.015 E Ft szükséges, melyet éven belüli hitelből 
rendeznénk. A hitel fedezetét a lakossági befizetések biztosítják. A lakossági szervezés 
már elkezdődött, a többség lakástakarék-pénztári rendszerben fizetné meg a 
közművesítési hozzájárulást.  
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, 
ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 
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Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság egyhangú szavazással javasolja a képviselő-testületnek a hitel 
felvételét, mely a lakossági befizetésekből vissza fog jönni. 
A bizottsági ülésen megdicsérték Daróczi Tiborné képviselő asszonyt, aki már eddig is 
82 szerződést kötött meg a benczúrfalvai lakosokkal. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Nem tartja jó megoldásnak a hitel felvételét a csatlakozási díj megfizetésére, hiszen a 
lakástakarék-pénztári megfizetésekkel az önkormányzat 5 év múlva csak az 
alapösszeget fogja megkapni, a kamat a banké lesz. 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Vannak egyösszegű befizetések is, kb. 20 db, ezekre természetesen nem veszünk fel 
hitelt. Sajnos nincs más mód a csatlakozási díj megfizetésére, ezt az elmúlt évben a 
pöstényusztai beruházásnál is így tudtuk megoldani. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szintén megköszöni Daróczi Tiboné képviselő asszonynak, a Településrészi Bizottság 
elnökének azt az eredményes és nagyon komoly szervezőmunkát, melyet a 
településrészen a lakosság körében végzett. 
A Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe véve ismerteti, és szavazásra bocsátja a 
hitel felvételére előterjesztett határozati javaslatot. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
135/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a benczúrfalvai 
vezetékes gázhálózat kiépítésére vonatkozó csatlakozási díj 
megfizetésére 15.015 E Ft éven belüli hitelt vesz fel. A hitel 
visszafizetésének határideje 2007. december 31.   
 
Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a hitelszerződés aláírására.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
6.   Szécsény-Benczúrfalva egyes belterületi ingatlanainak helyi védettség alá 

helyezése 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Őze János városi főépítész 
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Őze János városi főépítész 
Tájékoztatásul elmondja, hogy Lipthay Antal és neje Dr. Lipthay Erzsébet a 
Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság ülésén egyes benczúrfalvai 
ingatlanok helyi védettség alá helyezését kezdeményezte, és kérték, hogy ezzel segítse 
őket a testület, hogy céljaikat – amely nemcsak nekik, hanem az idelátogatók 
szempontjából is fontos – meg tudják valósítani a településrészen.  
A bizottság az előzetes tárgyalás során megtárgyalta a kérelmet, és javasolta, hogy 
készüljön egy dokumentáció, mely behatárolja az ingatlanokat, amelyeket a kérelem 
érint.  
Készült egy rendelettervezet is, mely meghatározza, hogy mi a védelem célja: 
„Benczúrfalva településrész hagyományos településképének és környezetének 
megőrzése, az építészet jellegzetes elemeinek, anyagainak, színvilágának 
megtartásával”.  Ezt annyiból magyarázza, amikor megkérdezik, hogy miért pont azt 
az épületet? -  számára az 50-es években épült épületek is nagyon jól tájba illesztve 
épültek, tehát nemcsak a hagyományos parasztházak védendők, hanem ezek is.  
Valami értékmegőrzés már megindul ezen a területen, amit a tulajdonosok a pályázati 
lehetőségek kihasználásával tovább vihetnek. A dokumentációban részletesen, minden 
épületre vonatkozóan leírta, hogy mi az elvárás, fontos az utcakép a felhasznált 
anyagok megtartása.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Kéri az előterjesztő,t adjon tájékoztatást arról is, hogy a költségeket ki fogja viselni. 

Őze János városi főépítész 
Amennyiben a képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadja, a térképi 
módosításokat is el kell végeztetni. A térképi változtatás költsége kb. 30 ezer forint 
lesz, de ennek megfizetését a kérelmező vállalta, amikor a bizottsági ülésen 
tájékoztatták róla. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Javasolja, hogy a kérelmezők előre fizessék meg ezt a költséget. 50 ezer forintot 
határozzon meg a testület, mivel a pontos összeg jelenleg nem ismert, és majd utólag 
elszámolásra kerül az előleg. 

Őze János városi főépítész 
A bizottsági ülésen csak kb. 30 ezer forintot mondott a költségekre. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Mint a Pénzügyi Bizottság elnöke javasolja 50 ezer forint meghatározását a 
határozatban, az előzetes tájékoztatás ellenére is.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Véleménye szerint az önkormányzat is nyer, ha sikerül pályázaton pénzt hozniuk ide a 
terveik megvalósítására. Látta a szóban lévő épületeket, és számára teljesen idegen és 
érthetetlen, hogy milyen értéket képvisel egy 50-es években épült épület   
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Őze János városi főépítész 
Jogos a felvetés, és ez örök dilemma. A helyi védelemnél a védettség nem azt jelenti, 
hogy csak ezeréves vagy kétszáz-éves épületeket védünk, nincs már meg ez a korhoz 
kötöttség. Annak a településrésznek a paraszti kultúrának az része, amely napjainkig 
él, annak a természetes fejlődését be lehet mutatni. Amely elindult az 1980-as évekbeli 
stílussal, amelynek díszítése romantikus hatást mutat, és igenis az ’50-es évek 
normális léptéke, amikor egy ilyen kontyolt nyeregtetőt építettek, ami harmonikusan 
illeszkedik a tájba. Lehet, hogy a szakmában is furcsának találják, de számára ez is 
érték, amely elfogadható és meg is tudja magyarázni egy tanulmányban, hogy van 
értelme, és elfogadható. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság az előterjesztésben szereplő 
ingatlanokra a helyi védelem kiterjesztését javasolja azzal a kitétellel, hogy ez az 
önkormányzatra anyagi terhet ne rójon. 

Daróczi Tiborné képviselő 
Kérdezi a főépítész úrtól, hogy a 15. és 17-es számmal mi van? 

Őze János városi főépítész 
A mostani telekkiosztás már nem mutatja a régi állapotot, de arra ügyeltünk, hogy ne a 
szerkezetet védjük le, mert akkor be kellett volna venni a jelenlegi nagyméretű 
telekosztást. Ha úgy hozza a lehetőség, akkor a rendezési terv idevonatkozó szabályai 
szerint van lehetőség telekosztásra még pluszban.  

Daróczi Tiborné képviselő 
Kérdése, hogy előtte és az utána lévő ingatlanokkal mi a helyzet? 

Őze János városi főépítész 
Szíve szerint az egész völgyet bevonta volna, de ez egyszerre nagyon hosszú 
procedúra lenne, és a tulajdonosok számára nagy megkötöttséget is jelent. Véleménye, 
hogy a védettség alá helyezett terület a későbbiek során bővíthető lesz. 

Daróczi Tiborné képviselő 
Azért kérdezte, mert ott másnak is van elképzelése az üres ingatlanokkal, és tapasztalt 
némi felháborodást, amikor a hirdetmény kifüggesztésre került. 

Őze János városi főépítész 
A hirdetményre nem érkezett írásban semmilyen kifogás a harminc nap alatt.  

Szenográdi Ferenc képviselő 
Javasolja az előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet elfogadását, és egyetért azzal, 
hogy a védettség alá helyezés összes költségét a kérelmezők viseljék. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A városfejlesztési bizottság javaslatát is figyelembe véve szavazásra bocsátja a 
rendelettervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
22/2007.(VII.11.) rendelete 

építmények helyi védettség alá helyezéséről 
 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 16. § (1) bekezdésében, 
továbbá az épített környezet alakításáról és védelméről szóló a 1997. 
évi LXXVIII. törvény 57. § (3) bekezdésben kapott felhatalmazás, és 
az épített és természeti környezet helyi védelméről szóló 
12/2003.(VIII.01.) Ör. számú rendeletének 1. § (4) bekezdése alapján 
építmények helyi védettség alá helyezéséről az alábbi rendeletet 
alkotja: 

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az alább felsorolt 
ingatlanokon lévő építményeket helyi védettség alá helyezi.  

 

1.   Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 9. (2660 hrsz ) szám 
alatti építmény a rendelet 1. számú melléklete szerint. 

2.   Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 11. (2659 hrsz) szám 
alatti építmény a rendelet 2. számú melléklete szerint. 

3.   Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 13. (2657 hrsz) szám 
alatti építmény a rendelet 3. számú melléklete szerint. 

4.   Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 19. (2656 hrsz) szám 
alatti építmény a rendelet 4. számú melléklete szerint. 

5.  Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 18. (2670 hrsz) szám 
alatti építmény a rendelet 5. számú melléklete szerint. 

 

2. § 
A helyi védelem kiterjed a településkép, -karakter és az ott található 
épületek, építmények együttesére is.  
 

3. § 
A védetté nyilvánítás célja Benczúrfalva településrész hagyományos 
településképének és környezetének megőrzése, az építészet jellegzetes 
elemeinek, anyagainak, színvilágának megtartásával.  
 

4. § 
A védett értékek fenntartásnak, hasznosításnak szabályait és a védett 
értékekre vonatkozó településrendezési és építési előírásokat az épített 
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és természeti környezet helyi védelméről szóló 12/2003.(VIII.01.) 
rendelet tartalmazza. 

5. § 
A helyi építési szabályzatról szóló 11/2003.(VIII.01.) Ör. számú 
rendelet 2. sz. melléklete kiegészül az 1. §-ban megjelölt „Helyi 
védettség alatt álló építmények” felsorolásával.  
 

6. § 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Szécsény, 2007. július 10. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Pénzügyi Bizottság elnökének javaslatát figyelembe véve ismerteti, és szavazásra 
bocsátja a költségek viselésére vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
136/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Lipthay Antal 
(Szécsény) és neje Dr. Lipthay Erzsébet (Budapest) részére  
- a  Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 9. (2660 hrsz ) 
- a Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 11. (2659 hrsz)  
- a Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 13. (2657 hrsz)  
- a Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 19. (2656 hrsz)  
- a Szécsény (Benczúrfalva), Katona József utca 18. (2670 hrsz)  
szám alatti ingatlanok helyi védettség alá helyezésével kapcsolatos 
közigazgatási, földhivatali, rendezési terv módosítási eljárások 
költségeinek megtérítésére 50.000 Ft előleget állapít meg azzal, hogy 
a tényleges költségek kifizetésekor az előleg elszámolásra kerül.  
Az 50.000 Ft előleget a Polgármesteri Hivatal pénztárába befizetéssel, 
vagy a költségvetési számlára történő átutalással kell teljesíteni 2007. 
július 31-ig.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a határozat 
végrehajtása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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7.  Zárt ülés elrendelése - Ingatlan értékesítés, ingatlan értékbecslés jóváhagyása 
napirend tárgyalására  

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az önkormányzat vagyonát érintő napirend megtárgyalására zárt ülés elrendelését 
indítványozza. 
 
A képviselő-testület az indítvánnyal egyetértve, 13 inge szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
137/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
vagyonával való rendelkezést érintő - Ingatlan értékesítés, ingatlan 
értékbecslés jóváhagyása - napirend megtárgyalására az Ötv. 12 § (4) 
bekezdés b) pontja alapján zárt ülést tart. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 
A zárt ülés után a képviselő-testület nyílt ülés keretében folytatta munkáját. 
 
 
8.  Vagyonügyek 
a./ Haynald utcai óvodaépület átadási időpontjának meghatározása  
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.)  
      Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési 
Bizottság, valamint a Pénzügyi Bizottság, kéri elnök urakat, ismertessék a bizottságok 
állásfoglalását, javaslatát.  

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A két bizottság együttes ülésen tárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag javasolják a 
képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. A bizottságok véleménye, hogy 
nem tudunk kötelezettséget vállalni arra, hogy 2008. június 30-ig kiköltöztetjük az 
óvodát a Haynald utcai épületből. A bérleti díj vonatkozásában az volt a két bizottság 
álláspontja, hogy majd akkor foglalkozzunk a kérdéssel, ha már odajutottunk. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megértjük a Ferences Szegénygondozó Nővéreket, hogy mielőbb szeretnének az 
épület birtokába jutni, mert az épületet beteg emberek gondozására szeretnék 
átalakítani, pályázati lehetőségek kihasználásával. Az épület átadására már 1994-től 
várnak, de az önkormányzat is csak egy sikeres pályázat esetén tudja az óvodásokat 
máshol elhelyezni.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Véleménye szerint gondolkodni kellene alternatívákban, hogy mi lesz, ha nem nyerünk 
a pályázaton.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Akkor baj van, mert nem tudjuk a Kormányhatározatot végrehajtani. Ezt már jeleztük 
is az illetékesek felé. Az önkormányzat önerejéből nem tudja megoldani ezt a 
problémát, mert a gyerekeket nem tudjuk a többi óvodában elhelyezni. Mint arról 
korábban már tájékoztatást adott az egyház felajánlotta, hogy az 50 millió forintot 
megelőlegezi önkormányzatunknak, de ezt csak akkor vesszük igénybe, ha pályázati 
önerőként szükség lesz rá. Úgy gondolja, senkinek nem lenne jó, ha a gyerekeket úgy 
kellene kiköltöztetni, hogy nincs megfelelő helyük. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Mit történik akkor, ha sikeres lesz a pályázat, de a határidők összecsúsznak? - gondol 
itt az épület átadására és a Magyar utcai épület felújításának befejezésére.   

Smelkó István képviselő 
Javasolja, hogy az óvodában dolgozókat minden lépésbe be kell vonni, hogy pontosan 
tudják, mi történik, mert véleménye szerint komoly lesz a helyzet. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Természetesen már foglalkoztunk a kérdéssel, és felmerült több megoldási lehetőség a 
gyerekek átmeneti elhelyezésére, például a volt bírósági épület.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Meg kell nézni, hogy az általános iskolában van-e terem, mely esetleg igénybe vehető, 
szóba jöhet a volt ÉMÁSZ épület is, valamint az ideiglenes csoportösszevonások 
lehetőségét is meg kell majd vizsgálni. 

Smelkó István képviselő 
Úgy véli, ezek a kérdések most aktuálisak, mert ha akkor kezdünk el kitalálni 
dolgokat, amikor már aktuálisak, akkor gond lesz. Ismét kéri, hogy az óvónők is 
legyenek bevonva a probléma megoldásába.   
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Meg kell várnunk, hogy megjelenjen a pályázat, akkor fogjuk tudni, hogy mik lesznek 
a határidők, s hogy mikor van a támogatási szerződés megkötése. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a két bizottság javaslatát is figyelembe véve, 
szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
139/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilatkoztatja, 
hogy a „Szécsény Magyar úti óvoda bővítése” tárgyú beruházás 
mielőbbi megvalósítása érdekében minden intézkedést megtesz, a 
pályázatot határidőben benyújtja, valamint élni fog a közbeszerzési 
törvény adta azon lehetőséggel, hogy már a pályázat benyújtásakor 
megindítja a közbeszerzési eljárást.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az óvoda 
épületének birtokbaadási időpontjáról további tárgyalásokat folytasson 
a Ferences Szegénygondozó Nővérek Általános Főnökségével és a 
Váci Egyházmegye Megyéspüspökével. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
b./ Előterjesztés víztározó megvalósítására 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az előterjesztést a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság, valamint a 
Pénzügyi Bizottság együttes ülésén megtárgyalta, és álláspontjuk a következő: el kell 
indulni abban az irányba, ami a korábbi kezdeményezéskor alakult ki, hogy néhány 
tulajdonossal nem fogunk tudni megegyezni. Amennyiben az egészet sikerül 
megvásárolni, az kevesebb mint 13 millió forintba kerülne.  
Kéri, hogy a testület hatalmazza fel a polgármester asszonyt arra, hogy azoknak, 
akikkel korábban nem sikerült megegyezni, Rátkai Béla ingatlanforgalmi 
értékbecslése alapján, azzal megegyező áron tegyen ismét ajánlatot a terület 
megvásárlására.  
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Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
Örül, hogy ismét előkerült a víztározó megépítésére vonatkozó terv. A Pénzügyi 
Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztést. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
A városfejlesztési bizottság szintén támogatta a terv megvalósítását, és amennyiben 
nincs más lehetőség, el kell indítani a kisajátítási eljárást. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kevés jog van, amivel el lehet indítani a kisajátítást, korábban is emiatt nem lehetett 
tovább lépni, és nem valósulhatott meg a víztározó.  

Smelkó István képviselő 
Kérdése, hogy van pályázati lehetőség víztározó építésére? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Még nem jelent meg a pályázat, de készülnünk kell rá. A víztározó nagyon hasznos 
lenne a mezőgazdászoknak is.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Véleménye szerint a víztározó környékén még legalább plusz 50 métert az 
önkormányzat tulajdonába kellene szerezni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ez csak úgy lehetne, ha meg tudnánk egyezni a tulajdonosokkal, mert a jogszabály 
szerint csak a víztározó tényleges területét lehet kisajátítani.  
A két bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja a határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Szavazáskor nem tartózkodott az ülésteremben Antal Ferenc képviselő, a képviselő-
testület létszáma: 12 fő. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
140/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy a Szécsény-Nagylóc külterületein megtervezett 
víztározó megvalósításához szükséges területek biztosítása érdekében 
tegyen vételi ajánlatot mindazon ingatlantulajdonosoknak, akik 
korábban nem járultak hozzá a víztározó megvalósításához. Az 
ajánlati ár Rátkai Béla ingatlanforgalmi értékbecslése alapján, azzal 
megegyező áron kerüljön meghatározásra. 
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Amennyiben a tulajdonosokkal nem sikerül megállapodni, úgy a 
kisajátítási eljárásról szóló jogszabályi rendelkezések alapján a 
kisajátítási eljárást indítsa el. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
9.  Egyebek 
a./ A Városvédők Egyesülete névhasználati kérelme 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők véleményét a Városvédők Egyesülete névhasználati kérelmével 
kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő 
Úgy tudja, hogy volt már városvédők egyesülete Szécsényben. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A rendszerváltozás előtt valóban volt ilyen nevet viselő egyesület, jelenleg azonban 
nincs bejegyezve. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Országos szövetség is van ilyen néven, kérdése, hogy a szécsényi csatlakozni kíván 
hozzá? 

Őze János városi főépítész 
Alapító tagja ennek az egyesületnek. Régebben valóban volt ilyen egyesület, de már 
nem működik. Egyfajta hiányt akarnak pótolni ezzel az egyesülettel, melynek célja 
nevében is benne van. Úgy tudja, hogy nincs kapcsolat az országos szövetséggel. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerint járuljon hozzá az egyesület 
névviseléséhez. Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
141/2007.(VII.10.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, 
hogy a Városvédők Egyesülete (3170 Szécsény, Király utca 1.) 
megnevezésében Szécsény város nevét térítésmentesen használja. 
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Az Egyesület neve: „Városvédők Egyesülete Szécsény” 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
b./ Polgármester tájékoztatója 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatást ad arról, hogy június 30-án a desztináció-menedzsment szervezet 
felállításával és a turisztikai fejlesztésekkel kapcsolatosan lesz tanácskozás, ahová 
meghívtuk a térségi polgármestereket, érintett vállalkozásokat, gazdasági társaságokat, 
civil szervezeteket is. Ezt követően kerül sor a Szécsény és Térségének Turisztikai és 
Közművelődési Egyesülete ülésére, ahol sor kerül a tisztségviselők megválasztására. 
 
A megyei közgyűlés elnöke tartott egy tájékoztatót, ahol elmondta, hogy Hollókő 
polgármesterével már megállapodott arról, hogy a megye fogja beadni azt a ROP 
pályázatot, mely az idegenforgalom fejlesztését szolgálja. Mint korábban már 
elmondta, az észak-magyarországi régió operatív programjában Hollókő-Ipolytarnóc-
Szécsény térség kiemelten van kezelve. Véleménye, hogy a városnak nem szabad 
engedni, és ebben össze kell fogni, hogy erre a kiemelt célra a pályázatot a megye 
nyújtsa be, mert akkor itt nem lesz semmi. Ez a fejlesztés nem is a megyei közgyűlés 
hatásköre, de most úgy tűnik, hogy átnyúlnak a fejünk felett. A pályázatban benne 
lehetnek a civil és a gazdálkodó szervezetek is, nemcsak az önkormányzat. Kéri a 
képviselőket, hogy ebben a kérdésben egységes álláspontot képviseljen a testület. 
 
A napirendek megtárgyalása után az ülést 1815 órakor bezárta. 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet  

polgármester 
 


